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Aanwezig: stemgerechtigd 

• Lieve Maes   

• Kenneth De Clercq   

• An De Puydt   

• Elwyn Moerenhout   

• Frieda Verdoodt   

• Katrien De Koster   

• Rik Decoene   

• Martine Vanderstappen  

• Louis De Pauw 

   

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

• Jan Couck   

• Gerda Allaerts   

Verontschuldigd 

• Lieve Mannaert   
• Philippe Verstraeten 

 

 

Afwezig 

Nihil 

 

Welkom door voorzitster Lieve Maes 

 

 

 

Verslag vergadering Adviescommissie Bibliotheek 

 

Datum: woensdag 23 maart 2022 
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Agenda 

• Goedkeuring vorig verslag 

• Grootschalig gebruikersonderzoek 

• Ruilboekenkastjes 

• Leeshelden 

• Varia 

 

Agendapunt: Goedkeuring vorig verslag 

 

Geen opmerkingen. 

Voorgestelde datum voor vergadering 1 oktober 2021: uit het oog verloren. 

 

Agendapunt: Grootschalig gebruikersonderzoek  

Reeds 115 ingevulde enquêtes teruggekregen. 
Volgende week volgt een mailing naar alle e-mailadressen van klanten in het bibliotheeksysteem. 

 
Oorspronkelijk aparte bevraging voorzien voor jeugd (vanaf 10 jaar). 
Opmerkingen bij voorziene vragenlijst door collega’s Noordrand. 
Zou via de scholen moeten gebeuren. 
Van 12-18 jaar: op te nemen door Jeugdhuis Nijdrop. 
Ondertussen is enquête gewijzigd: enkel vanaf secundair onderwijs. 
Eén enquête voor bib en dienst cultuur samen. En ook voor alle bibs van de Noordrand. 
In de vragenlijst voor volwassenen zijn ook een aantal vragen voorzien die ze aan hun kinderen kunnen 
stellen. 
 
Tot eind april om de resultaten door te geven. Buffer tot in mei. 
Het is een vrij uitgebreide vragenlijst. Maximumtijd 10 minuten is te krap. 
Met de resultaten wordt per gemeente een rapport gemaakt.  
Er wordt ook een rapport gemaakt voor de Noordrand. 
Hiermee wordt dan rekening gehouden voor het beleid. 
 
Opmerking: 
Lenersaantal stagneert: 12% van de bevolking. 
Probleem: per bibliotheekkaart mogen veel materialen uitgeleend worden, een bibkaart wordt gebruikt als 
gezinskaart, waardoor veel mensen geen lid worden. 
Ook uitleningen van dvd’s stagneert. 
Uitleen boeken: stijging 10%. 
Kleinste groep leners: twintigers. 
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Agendapunt: Ruilboekenkastjes  

Gerda stuurde reeds wat documentatie door hieromtrent. 
 
Er gebeurde reeds overleg met de betrokkenen. 
 
Op dit moment zijn er 5 kastjes besteld bij iemand uit Opwijk met atelier in Gent. 
Voorlopig 6 locaties voorzien:  
-Pleintje Bunderstraat 
-Rondpunt Ringlaan – Steenweg op Merchtem 
-Speelpleintje Kerseveld Nijverseel 
-Kerkplein Droeshout 
-Parking Kersepit Mazenzele 
-Extra kast cafetaria De Oase 
 
Er waren nog andere voorstellen van plaatsen om kastjes te plaatsen (zie document dat Gerda 
doorstuurde). Die werden voorlopig niet weerhouden. Kan nadien eventueel nog uitgebreid worden. 
 
Gerda maakte document “informatie voor meters en peters” op basis van gelijkaardige projecten in 
buurgemeenten 
 
Start project voorzien begin zomer 2022. 
Kort daarvoor is er dan nog een bijeenkomst voorzien met alle vrijwilligers hiervoor. 
 
Vraag van Gerda ivm de naamkeuze voor de kastjes: zwerfbib, ruilboekenkastje, boekentil… 
De commissie kiest ervoor om over RUILBIB te spreken. 

 

 

Agendapunt: Leeshelden 

Is opgestart sedert de vorige vergadering. 
 
Project gestart in regio Pajottenland: 7 bibs dienden project in ism PVB en kregen ook nog subsidies van 
de Vlaamse Overheid. 2-jarig project, waarbij vanaf het tweede jaar andere bibs van Vlaams-Brabant 
konden aansluiten. 
Gerda had directies basisscholen Opwijk gecontacteerd om hun mening te bevragen – reacties waren 
unaniem positief. 
Project voor kinderen van 2de en 3de leerjaar met leesproblemen. Tegenhanger van de Leesjury. 
Oorspronkelijk 3 groepjes opgestart. Er moest niet geschift worden. Er waren geen kandidaten te veel. 
Kinderen gerekruteerd via zorgcoördinatoren van de verschillende basisscholen. Eerst lezen, daarna 
spelen en/of knutselen. De bib kreeg veel materiaal van de provincie hiervoor. Dit materiaal mogen ze 
houden, ook na afloop van het project. Ondertussen kreeg ook de Leesjury zelf een koffer met materiaal 
ter beschikking met het budget van de gemeente. 
Wegens succes van het project werden nu 4 nieuwe groepjes gevormd vanaf maart. 
Vrijwilligers werden gerekruteerd via de jeugdbewegingen in Opwijk. 5 goede vrijwilligers gevonden. Zij 
krijgen een kleine vergoeding van de provincie. 
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Voor volgend schooljaar kunnen er nog subsidies gevraagd worden, zodat deze projecten met subsidie 
zeker kunnen worden voortgezet. 
 
Feedback van de scholen: positief. 
 
Voorstel om binnen de speelpleinwerking een uurtje rond lezen op te nemen (voorlezen, samen iets lezen 
– misschien rond een bepaald thema). Eventueel met vrijwilligers. 
Moet besproken worden met jeugddienst. Jan Couck zorgt hiervoor. 
 

 

 

Agendapunt: Varia  

Schrijfwijzen 

In december 2019 deden wij een poging.om dit te organiseren. 

Toen waren er maar twee inschrijvingen en is dit niet doorgegaan. 

Indien de adviescommissie nog bereid is om mee te werken, zouden we er toch voor gaan. 

-Gerda reserveerde infrastructuur De Kersenpit in Mazenzele voor vrijdag 7 oktober. 

-voorstel om te starten met een drankje 

-voorlezer – presentator – juryleden – verbeteraars – powerpointverantwoordelijke nodig 

(Katrien De Koster is verontschuldigd – die dag is er kaasfestijn in het VKO) 

Gerda schrijft ons in. 

We moeten zorgen dat we goed reclame kunnen maken, zodat er wat meer inschrijvingen zijn. 

Misschien samenwerken met andere cultuurorganisaties (VAB Cultuur – Davidsfonds – leerkrachten scholen 
als ploegje - …). 

Kan opengetrokken worden naar een soort van taalquiz – dit maakt het misschien aantrekkelijker. 

Inschrijvingen deelnemers starten op 15 augustus 2022. 

 

Kenneth De Clercq en Lieve Maes nemen de praktische organisatie op zich voor het uitwerken van de quiz. Zij 
spreken samen af hiervoor. 

 

Plannen verbouwing bib 

De gemeente wacht de concrete plannen van de architecten af. 

Volgende week is er een vergadering gepland hierover. 

Er volgt nog een communicatie. 

Eind 2023 zouden de verbouwingen moeten af zijn. 

Opstarten zelfscan bib kadert hier ook in. Er zal ruim op voorhand moeten worden gestart met het omzetten 
van de boeken (die moeten een tag krijgen). 

 



    pagina | 5 

 

Literair festival 

Was geen succes voor de gemeente. Er waren in de gemeente te veel activiteiten op hetzelfde moment. 

Gerda stelt voor terug in oktober een verwendag in te voeren: zaterdag 15.10. 

Afspraak voor de namiddag gemaakt met de auteur van de boekjes van Jules (in het kader van het project 
boekstart). 

 

Opmerking Katrien De Koster 

Presentatie van de tafel vooraan met nieuw voorgestelde boeken is een zeer goed idee! 

 

 

 

Verslag: An De Puydt 
 
 

Datum volgende vergadering: midden juni – Gerda doet nog een voorstel  

 

 


